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Abstract (en)
[origin: US2024014564A1] The elementary antenna 1 includes: two cross-shaped slots 32, 33 defining four half-slots; for each half-slot, excitation
striplines 41, 42, the first stripline 41 being connected to a first via 61 and the second stripline 42 being connected to a second via 62; an integrated
circuit 70 delivering a plurality of ports; for each half-slot, tracks for feeding the strips, the first track 51 running from a first port 71 to the first via 61
and the second track 52 running from a second port 72 to the second via 62, the first and second ports being two successive ports of the integrated
circuit, differentially connected to a transmitter/receiver channel by first and second power lines situated inside the integrated circuit, the lines and
tracks running so that there is no crossing of the respective routes thereof.

Abstract (fr)
Cette antenne élémentaire 1 comporte : deux fentes 32, 33 en croix définissant quatre demi-fentes ; pour chaque demi-fente, des rubans 41, 42
d'excitation, le premier ruban 41 étant connecté à un premier via 61 et le second ruban 42 étant connecté à un second via 62 ; un circuit intégré
70 portant une pluralité de ports ; pour chaque demi-fente, des pistes d'alimentation des rubans, la première piste 51 circulant depuis un premier
port 71 jusqu'au premier via 61 et la seconde piste 52 circulant depuis un second port 72 jusqu'au second via 62, les premier et second ports étant
deux ports successifs du circuit intégré, connectés en différentiel à une voix d'émission/réception par des première et seconde lignes d'alimentation
situées à l'intérieur du circuit intégré, les lignes et les pistes circulant de sorte qu'il n'y ait aucun croisement dans leurs routages respectifs.
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